



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

بناء القدرة على الصمود: التغطية الصحية الشاملة في عصر تغير المناخ

التاريخ - 22 شباط/فبراير 2024

نبذة - إن هذه الندوة هي الثالثة والأخيرة من سلسلة ندوات ينظمها الاتحاد البرلماني الدولي بشأن الصحة في حالات الطوارئ المناخية لمساعدة البرلمانات على التصدي بفعالية أكبر للصلة بين الصحة وتغير المناخ. وستبحث في كيفية تصميم وتنفيذ سياسات واستراتيجيات التغطية الصحية الشاملة التي تأخذ في الاعتبار تغير المناخ.

إن الاتحاد البرلماني الدولي ملتزم بأن يكون منظمة موثوقة ومسؤولة لجميع شركائه. وهذا يعني أننا نعمل بطريقة مفتوحة وشفافة وتمثل للقوانين واللوائح المعمول بها المتعلقة بخصوصية البيانات. نشجعكم على قراءة بيان خصوصية الاتحاد البرلماني الدولي (www.ipu.org/privacy-statement) وسياسة الاتحاد البرلماني الدولي وإجراءاته لحماية البيانات الشخصية (www.ipu.org/file/16916/download) التي توضح بالتفصيل البيانات الشخصية التي نعالجها عنك ولأي أغراض. إذا زودتنا بعنوان بريدك الإلكتروني، فإنك تمنح الاتحاد البرلماني الدولي الموافقة على إرسال رسائله الإخبارية أو الرد على استفساراتك. إذا كنت ترغب في سحب الموافقة، فيمكنك إلغاء الاشتراك في أي وقت.



التسجيل في الاجتماع

الاسم*	الشهرة*
<input type="text"/>	<input type="text"/>
البريد الإلكتروني*	
<input type="text"/>	
الوظيفة / اللقب الوظيفي*	
<input type="text"/>	
اسم البرلمان/المنظمة*	
<input type="text"/>	
البلد*	
<input type="text"/>	
الجنس*	
<input type="text"/>	
الفئة العمرية*	
<input type="text"/>	

ستتم مشاركة المعلومات التي تقدموها عند التسجيل مع صاحب الحساب، والمضيف، ويمكن استخدامها ومشاركتها وفقاً لشروط وسياسة الخصوصية.

تسجيل



Building resilience: Universal health coverage in the climate change era

Date & Time Feb 22, 2024 15:00 in [Etc/GMT-2](#)

Description This webinar is the third and last of a series organized by the IPU on health in climate emergencies to help parliaments more effectively address the health-climate change nexus. It will reflect on how to design and implement UHC policies and strategies that take into account climate change.



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

The IPU is committed to being a trusted and responsible organization for all its partners. This means that we operate in an open and transparent manner and in compliance with applicable laws and regulations related to data privacy. We encourage you to read the IPU Privacy Statement (www.ipu.org/privacy-statement) and the IPU personal data protection policy and procedures (www.ipu.org/file/16916/download) which detail what personal data we process about you and for what purposes. If you provide us with your email address, you give the IPU consent to send you its newsletters or respond to your queries. If you wish to withdraw consent, you can unsubscribe at any time.

Meeting Registration

First Name*

Last Name*

Email Address*

Function / Job title*

Parliament / Organization*

Country*

Gender*



Age group*



Information you provide when registering will be shared with the [account owner](#) and host and can be used and shared by them in accordance with their Terms and Privacy Policy.

Register